
	 	 	 	 	 	 	 	 Gouda,		5	september	2015	

Aan		college	van	BenW,	

	

Zoals	u	weet	staat	in	het	coalitieakkoord	de	volgende	zin	‘Gouda	is	van	oudsher	een	tolerante	stad	
waar	een	plek	is	voor	iedereen.	Dat	willen	we	graag	blijven	uitdragen	in	alles	wat	we	doen’	

Op	dit	moment	wordt	er	vanuit	verschillende	kanten	aan	gemeenten	gevraagd	om	vluchtelingen	op	
te	nemen,	o.a.	door	staatssecretaris	Dijkhoff	en	de	directeur	van	de	COA.	

	Al	eerder	is	u	vanuit	maatschappelijke	organisaties	in	Gouda	aan	de	burgemeester	gevraagd	of	
Gouda	haar	rol	wil	blijven	spelen	in	de	bed,	bad	en	brood	discussie,	naast	de	verantwoordelijkheid	
die	Gouda	al	heeft	op	het	gebied	van	vluchtelingen.		Op	dit	moment	gaat	het	niet	om	bed,	bad	en	
brood,	maar	om	extra	opvang	die	nodig	is	voor	de	grote		toestroom	vluchtelingen/asielzoekers	.	Vele	
gemeenten	hebben	al	gehoor	gegeven	aan	de	oproepen	van	diverse	kanten.	Wij	willen	graag	weten	
hoe	het	college	van	Gouda	hierin	staat.	

Daarom	willen	graag	ruim	voor	de	raadsvergadering	op	30	september	dat	u	de	volgende	vragen	
beantwoordt:	

a. Heeft	het	college	al	gehoor	gegeven	aan	deze	oproep	voor	extra	opvang	die	nodig	is	om	de	
grote	aantallen	vluchtelingen/asielzoekers	opvang	te	kunnen	bieden	

b. Zo	nee,	waarom	niet?	En	bent	u	nog	van	plan	om	op	korte	termijn,	pagina	12	in	gedachten	
van	het	coalitieakkoord,	te	reageren	en	extra	opvang	beschikbaar	te	stellen,	zoals	vele	
andere	gemeente	n	al	hebben	gedaan?	

c. Zo	ja,	waar	heeft	u	zich	gemeld	en	met	welke	boodschap?	

	

Wij	danken	u	hartelijk	voor	beantwoording	van	deze	vragen	op	korte	termijn.	

	

Namens	fractie	PvdA	Gouda		

Marion	Suijker	

	

Namens	fractie	Gouda	Positief	

Johan	Weeber	

	

	

	

	


